
ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA, DE CARÀCTER ORDINÀRIA, CELEBRADA
EL DIA 4 D’ABRIL DE 2024

A la Casa Consistorial de la Vila de Deià, a 4 d’abril de 2024, essent les 19:00 hores, es
reuneix l’Ajuntament en Ple a l’objecte de celebrar sessió pública ordinaria, en
primera convocatòria, sota la Presidència del Sr. Batle Lluís Enric Apesteguia Ripoll,
i l’assistència dels Srs. Regidors citats prèviament en forma, que es diran a
continuació: Sra. Gabriele Marianne Poppelreuter, Sr. Josep Salas Jiménez, Sra. Maria
Cristina López Martí, i el Sr. Juan Puigserver Rullan i el Sr. Francisco Javier Salas
Santos, assistits per la Secretària- interventora interina de la Corporació: Sra. Siham
Ferdi Sabir.

El senyor Batle dóna la benvinguda als regidors i regidores. Així mateix, excusa
l’absència de la Sra. Maria Henar Arribas Simón, que no ha pogut assistir el dia
d’avui.

Declarada oberta la sessió, a les 19:06 hores, es passa a tractar els assumptes inclosos
a l’ordre del dia:

1. APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR

Es proposa l’aprovació de l’acta de la sessió plenària anterior, de dia 7 de març de
2024.

Es procedeix a la votació, i s’aprova per unanimitat dels membres presents.

ACORD:

ÚNIC.- Aprovar l’acta de la sessió plenària ordinària de dia 7 de març de 2024.

2. PROPOSTA DE MODIFICACIÓ DE LA DEDICACIÓ PARCIAL A FAVOR
DE LA REGIDORAMARÍA HENAR ARRIBAS SIMÓN

El senyor Batle explica que des de l’inici de la legislatura la dedicació parcial del
càrrec públic l’havia tingut la regidora Gabriele Mariane Poppelreuter, que
pròximament es jubila.
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Així, degut a què la jubilació és imminent, el dia 1 de maig de 2024, es proposa
atorgar la dedicació parcial de 75% a la regidora María Henar Arribas Simón amb
efectes de dia 1 de maig de 2024.

Conseqüentment, la regidora Gabriele deixarà de tenir la dedicació parcial amb
efectes de dia 30 d’abril de 2024.

Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:

- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Gabriele Marianne Poppelreuter.
- Josep Salas Jiménez.
- María Cristina López Martí.

Abstenció:

- Francisco Javier Salas Santos.
- Juan Puigserver Rullan.

ACORDS:

PRIMER.- Revocar la dedicació parcial al 75% a la senyora regidora Gabriele
Marianne Poppelreuter amb efectes de dia 30 d’abril de 2024, que va ser aprovada
pel Ple extraordinari de dia 5 de juliol de 2023.

SEGON.- Concedir la dedicació parcial al 75% a la senyora regidora María Henar
Arribas Simón, amb efectes de dia 1 de maig de 2024, fixant-ne una retribució de
33.452,64€ bruts anuals més la seguretat social.

TERCER.- Facultar al senyor Batle de la Corporació a reali�ar quants tràmits siguin
necessaris per fer efectiu aquests acords.

3. PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DE L’ORDENANÇA
REGULADORA DE LA NOMENCLATURA I RETOLACIÓ DE LES VIES
PÚBLIQUES DEL MUNICIPI DE DEIÀ
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El senyor Batle explica que arran de la reenumeració dels carrers que es va aprovar
en Ple anterior, s’ha d’aprovar una Ordenança que reguli la nova numeració, la
reenumeració i la retolació dels carrers.

Es procedeix a la votació, i s’aprova per unanimitat dels membres presents.

ACORDS:

PRIMER. Aprovar provisionalment l’Ordenança Reguladora de la nomenclatura i
retolació de les vies públiques del municipal de Deià en els termes del projecte que
s'annexa en l'expedient.

SEGON. Exposar al públic l'anterior Acord mitjançant anunci que s'inserirà en el
tauler d'anuncis municipal durant el termini de trenta dies hàbils, a comptar des del
següent al de publicació d'aquest anunci en el Butlletí Oficial de les Illes Balears, dins
del qual els interessats podran examinar l'expedient i presentar les al·legacions que
estimin oportunes.

Així mateix, estarà a la disposició dels interessats a la seu electrònica d'aquest
Ajuntament [h�p://ajdeia.sedelectronica.es].

TERCER. Considerar, en el cas que no es presentessin reclamacions a l'expedient, en
el termini anteriorment indicat, que l'Acord és definitiu, sobre la base de l'article 17.3
del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret
Legislatiu 2/2004, de 5 de març.

QUART. Facultar al Sr. Alcalde-President per subscriure els documents relacionats
amb aquest assumpte.

4. PROPOSTA D’APROVACIÓ INICIAL DE L’ORDENANÇA FISCAL
REGULADORA DE LA COL·LOCACIÓ D’INDICADORS PUBLICITARIS

El senyor Batle explica que des de Tràfic es ha cridat l’atenció per les senyals
publicitàries en forma de senyali�ació de trànsit, sobretot en les carreteres, però que
també es troben en la resta del poble.

Les senyals publicitàries no poden tenir el mateix format que les senyals de trànsit i
han de complir amb una sèrie de requisits, entre ells, han de disposar d’autori�ació
municipal per poder col·locar-lo en les vies públiques.
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Fins ara no disposam de cap Ordenança que reguli l’autori�ació municipal d’aquests
indicadors.

Es proposa una Ordenança senzilla, amb una taxa simbòlica de 20,00€ anuals. També
es regula l’estil del cartell, que hauran de ser tots iguals, amb la mateixa estètica, i
que serà la determinada per l’Ajuntament.

Es procedeix a la votació, que queda de la següent manera:

A favor:

- Lluís Enric Apesteguia Ripoll.
- Gabriele Marianne Poppelreuter.
- Josep Salas Jiménez.
- María Cristina López Martí.

Abstenció:

- Francisco Javier Salas Santos.
- Juan Puigserver Rullan.

ACORDS:

PRIMER. Aprovar provisionalment l’Ordenança Fiscal Reguladora de la col·locació
d’inidcadors publicitaris en els termes del projecte que s'annexa en l'expedient.

SEGON. Exposar al públic l'anterior Acord mitjançant anunci que s'inserirà en el
tauler d'anuncis municipal durant el termini de trenta dies hàbils, a comptar des del
següent al de publicació d'aquest anunci en el Butlletí Oficial de les Illes Balears, dins
del qual els interessats podran examinar l'expedient i presentar les al·legacions que
estimin oportunes.

Així mateix, estarà a la disposició dels interessats a la seu electrònica d'aquest
Ajuntament [h�p://ajdeia.sedelectronica.es].

TERCER. Considerar, en el cas que no es presentessin reclamacions a l'expedient, en
el termini anteriorment indicat, que l'Acord és definitiu, sobre la base de l'article 17.3
del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret
Legislatiu 2/2004, de 5 de març.
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QUART. Facultar al Sr. Alcalde-President per subscriure els documents relacionats
amb aquest assumpte.

5. DONAR COMPTES DELS DECRETS DE BATLIA

El senyor Batle explica que com a informacions de Batlia, vol donar comptes de les
licitacions d’obres que s’han duit a terme.

Pel que fa a la darrera de les licitacions, que són les obres de l’Ajuntament, en
principi, la setmana que ve es formali�a el contracte amb l'adjudicataria, per iniciar
les obres el dia 21 d’abril.

Per altre banda, s’ha sol·licitat l’ampliació dels terminis per a les obres de
l’amfiteatre, el dipòsit i l’aparcament de Son Moragues al fins l’octubre d’enguany.

També s’ha sol·licitat l’ampliació de terminis de les subvencions dels carrers i de les
obres de l’Ajuntament.

La problemàtica actualment és la distribució de l’Ajuntament. que es trasllada a Sa
Tanca i al casal de la 3a edat.

El senyor Francisco Javier Salas insisteix en la importància de deixar ben segellat
l’arxiu municipal durant el transcurs de les obres per evitar la pèrdua d’arxius.

6. TORN OBERT DE PARAULES

El senyor Francisco Javier Salas reali�a una sèrie de preguntes al Batle, que vol que
siguin contestades per escrit. Així mateix, aquestes mateixes preguntes les entra per
registre electrònic de l’Ajuntament dia 14/04/2024 i que es procedeix a transcriure a
continuació:
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El senyor Batle, tot i que accepta respondre les preguntes per escrit, també les vol
contestar breument en aquest Ple:

- Sobre les preguntes de l’agost 2022: s’ha sol·licitat una contestació als tècnics a
través del Gestiona.

- Sobre la galeria d’art: ells tenien una sol·licitud (declaració responsable) de
llicència d’activitats on no sol·liciten reali�ar música. Han estat incomplint la
seva pròpia sol·licitud, ja que venien fent música des de feia temps, no amb
caràcter puntual. La celeritat en la resposta ha sigut perquè han reali�at la
sol·licitud amb 2 o 3 dies d’antelació i ha sigut decisió del Batle respondre
l’abans possible.

- Pel que fa a les obres del restaurante en zona ARIP, s’ha sol·licitat al servei
d’urbanisme l’inici del corresponent expedient.

- Pel que fa a l’auditoria de l’empresa concessionària de l’aigua, s’han sol·licitat
pressupostos a empreses externes que ho puguin dur a terme. El preu
ascendeix a uns 18.000,00€, i s’espera que amb l’aprovació del Pressupost del
2024 crear la partida corresponent. Així mateix, encara que el contracte
finali�a el mes de juny, es pot ampliar mentre es duu a terme l'auditoria.

- Pel que fa als hidrants, s’han sol·licitat en dues ocasions als Bombers de
Mallorca que els provin, sense haver rebut resposta.

El senyor Francisco Javier Salas demana que, amb les contestacions per escrit de les
preguntes, volen els pressuposts de les auditories per mirar quin grau d’auditoria es
farà. L’empresa es va trobar el servei a estrenar i, avui en dia, sabem que utili�en
recanvis de segona mà.

Juan Puigserver: Jo mateix he vist com posen recanvis de segona mà.
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Veïnat: Existeix alguna possibilitat d’habilitar un dels escars de Sa Cala per utili�ar
per piraigües?

Batle: Des de fa uns 2 anys tenim la concessió d’alguns escars. La idea que tenia
l’Ajuntament era reconcessionar els escars i quedar-mos amb un dels escars per a
què l’Ajuntament tingui un espai a Sa Cala. Les concessions de Costes són molt
breus, hem sol·licitat l’ampliació del termini, per a què puguin ser viables, tant la
reconcessió com arreglar l’escar que es quedaria l’Ajuntament.

Juan Puigserver: Pensau fer alguna reparació a les pistes de tennis?

Batle: és una de les obres que estem pendents d’ampliació de terminis de la
subvenció del Consell de Mallorca.

Veïnat: Hi ha algún desfibril·lador amb accés al públic?

Gabriele Mariane: Sí, hi ha un al costat de l’edifici de Sa Tanca, prop del centre de
salut.

No havent més preguntes ni precs, s’aixeca la sessió essent les 20:10 hores.

La secretària Vist i Plau
El President del Ple,

Siham Ferdi Sabir Lluís Enric Apesteguia Ripoll
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